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ذره بین
صنعتنفتآبادانشاکیازداورجامجهانی

شکایت از فغانی به فیفا!
شــهروند| باشگاه 
صنعت نفــت آبادان در 
اعتراض به اتفاقات بازی 
این تیم با اســتقلال در 
نیمه نهایی جام حذفی 
قصد انجام کاری عجیب 
دارد؛ این که از علیرضا 
فغانی، تنها داور ایرانی حاضر در جام جهانی 2018 
روسیه به فیفا شکایت کند. اتفاقی که جزو مسائل 

نادر فوتبال محسوب می شود.
اشتباهاتتاثیرگذاردربازیمهمآبادان

دیدار صنعت نفت و استقلال در نیمه نهایی جام 
حذفی فوتبال درحالی سه شــنبه هفته گذشته 
برگزار شد که تیم آبادانی با نتیجه دو بر یک بازنده 
لقب گرفــت. در جریان این بازی کــه به قضاوت 
علیرضا فغانی انجام شــد، اتفاقاتی از نظر داوری 
رخ داد که صدای نفتی ها را درآورد. کارشناســان 
داوری متعددی بعد از بازی به اشتباهات تاثیرگذار 
علیرضا فغانی و کمک هایش اشــاره کردند. بعد از 
بازی مشخص شــد داور یک پنالتی به سود نفت 
نگرفته، همچنین گل اول استقلال آفساید بوده و 
این آفساید گرفته نشده است. ضمن این که توپی 
که بازیکن استقلال از روی خط برگشت داد، از خط 
رد شــده بود و به این ترتیب صنعت نفت از داوری 
ضرر کرد. به همین دلیل مسئولان باشگاه آبادانی 
اعتراض هایی به این قضیه انجــام دادند و خواهان 
برخورد کمیته داوران با فغانی و کمک هایش شدند.

صداینفتیهابلندشد
صنعت نفت چند روز بعد از مسابقه با استقلال 
در هفته بیســت ودوم لیگ برتر مقابل فولاد قرار 
گرفت و اعلام شد یک پنالتی که به عقیده مسئولان 
باشگاه آبادانی درســت نبوده، آنها را عصبانی تر از 
همیشــه کرد. بعد از این بازی، مسئولان باشگاه 
صنعت نفت ضمن اعتراض بــه داوری ها تصمیم 
عجیب خــود را مطرح کردند. علی عیســی زاده، 
 مدیرعامل باشگاه صنعت نفت در این باره گفت: »ما 
نمی دانیم فدراسیون و کمیته داوران چه می کنند، 
هفته گذشته مقابل استقلال آن بلا را سر ما آوردند 
و مقابل فولاد خوزســتان هم این اتفاق افتاد. اگر 
فدراسیون نمی تواند داور تعلیم بدهد به ما بگویند 
داور از خارج بیاوریم و هزینه اش را پرداخت کنیم. 
فریدون اصفهانیان کاســه و کوزه اش را جمع کند 
و از فدراسیون برود. او باید شغل دیگری را اختیار 
کند. دیگر این اتفاقات بس اســت. صنعت نفت را 
ویران کرده اند، مــردم آبادان را طی این هفته نابود 

کرده اند.« 
شکایتازفغانیبهفیفا!

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت با حمله به علیرضا 
فغانی عنوان کرد: »ما درحال شکایت از تیم داوری 
فغانی به فیفا هستیم و می خواهیم بگوییم او را به 
جام جهانی نبرید، چرا که آبروی ایران می رود. چطور 
می شود چهار اشتباه تاثیرگذار علیه ما انجام دهند؟ 
این اشتباهات نتیجه بازی را عوض کرد. یک جام 
درست کنید به پرسپولیس بدهید و یک جام هم 
به استقلال بدهید.« این درحالی است که چنین 
صحبت هایی در  سال منتهی به جام جهانی و با توجه 
به حضور فغانی در روسیه کمی غیر قابل تصور به 

نظر می رسد.

ورزش جهان

امضایگرانترینقراردادتاریختوســط
والیبالیستآمریکایی| متیو اندرسون، بازیکن 
آمریکایی تیم زنیت به تازگی قرارداد خود را به این 
ابرقدرت روســی برای یک سال دیگر تمدید کرده 
است. گفته می شود اندرسون برای یک فصل بازی 
برای زنیت، رقمی حــدود یک میلیون و 400 هزار 
دلار دریافت خواهد کــرد که یک رکورد در جهان 
والیبال به حساب می آید. او فصل گذشته 850 هزار 

دلار از تیمش دریافت کرد.
عکسالعملجالبرونالدوپسازتعویض|
رئال مادرید در زمین لوانته با تساوی 2-2 متوقف 
شــد تا دو امتیاز دیگر را نیز از دســت بدهد. نکته 
عجیب این بازی تعویض رونالدو بود. فوق ســتاره 
پرتغالی ابتدا از تعویض خود متعجب شــد ولی با 
لبخند روی نیمکت نشســت و رو به دوربینی که 
منتظر شکار عکس العمل او روی نیمکت بود، گفت: 
»روی من تمرکز نکن؛ اتفاقات داخل زمین مهمتر 
هستند.« در واقع بسیاری منتظر خشم و عصبانیت 
رونالدو روی نیمکت بودند اما فوق ستاره پرتغالی با 

آرامش تا انتها روی نیمکت نشست.
|PSG-قیمتعجیببلیتبــازیرئال
شــمارش معکوس برای بزرگترین مسابقه فصل 
رئال مادرید درحال  حاضر آغاز شــده و اســتادیو 
سانتیاگو برنابئو آماده اســت تا میزبان بازی رفت 
لــوس بلانکوس مقابل پاری ســن ژرمن باشــد. 
بلیت فروشی رسمی این بازی در کمتر از 37 دقیقه 
به پایان رســید و قیمت خریداری مجدد بلیت  در 
برخی سایت ها از 24 تا 300 هزار یورو دیده می شود. 
اقدامات لازم برای جلوگیری از فروش مجدد بلیت و 
لوس بلانکوس سختگیرانه است تا اطمینان حاصل 

شود فروش مجدد غیرقانونی صورت نگرفته است.
چراغسبزرئیسباشگاهتاتنهامبهکین
برایحضوردررئال|  نشــریه موندودپورتیوو 
مدعی شــد که دنیل لوی، رئیس باشگاه تاتنهام، 
به نمایندگان هری کین اعلام کرده به این بازیکن 
اجازه خروج می دهند. به  نظر می رسد رقم انتقال 
هری کین رقمی مشــابه با 222میلیونی باشــد 
که نیمار را از بارســلونا به پاری سن ژرمن فرستاد. 
برخی منابــع در این بین از معاوضــه گرت بیل 
 به عنوان بخشــی از قــرارداد مهاجم انگلیســی 

صحبت می کنند.

شهروند| این روزها ستاره جدیدی در ورزش زنان 
ایران ظهور کرده است؛ سپیده توکلی. دوومیدانی کار 
27ساله ورزش ایران حالا با رکوردی که در رقابت های 
داخل سالن آســیا از خود برجای گذاشت و رکورددار 
پرش ارتفاع ایران شــد، همه نگاه ها را به خودش جلب 
کرده است. توکلی از  سال 89 فعالیت رسمی اش را در 
مواد پنج گانه و هفت گانه آغاز کرد و پیش از مسابقات 
داخل سالن دو مدال نقره و یک برنز در جایزه بزرگ آسیا 
و 5 مدال طلا در رقابت های غرب آسیا در کارنامه داشت. 
این دونده حالا با شکســتن رکورد پرش ارتفاع ایران 
خود را برای بازی های آسیایی جاکارتای اندونزی آماده 
می کند. مسابقاتی که سطح آن در مقایسه با رقابت اخیر 
بسیار بالاتر است و توکلی کار سختی برای قرار گرفتن 
روی ســکو خواهد داشــت. گفت وگوی »شهروند« با 
سپیده توکلی را بعد از رکوردشکنی در ادامه می خوانید: 
ازرقابتاخیرشروعکنیم؛تصورمیکردی

اینقدرهمهچیزبرایتخوبپیشبرود؟
حقیقتش را بخواهید واقعا دنبال این رکوردشکنی 
نبودم. با توجه به این که در ماده پرش ارتفاع 10 ورزشکار 
خوب حضور داشتند، فکر نمی کردم عنوان قهرمانی را به 
دست آورم. دو ورزشکار چینی، دو ورزشکار ازبکستانی 
و ورزشکارانی از قزاقستان و هنگ کنگ رقبای اصلی من 
نبودند. در این بین ورزشکارانی بودند که 1.88 و 1.84 
متر پریده بودند و من با رکوردم در انتخابی که 1.81 بود 
امیدوار بودم بتوانم جایگاه سوم را به دست آورم، اما خدا 
را شکر پرش های خوبی داشتم و بدون خطا از خط عبور 

و رکورد ایران را جابه جا کردم. 
اینرکوردشــکنیچقدربهتــودرآینده

کمکمیکند؟
من تا به حال 1.83 متر پرش نداشته ام و نخستین بار 
این اتفاق افتاد اما قطعا برای آینده ام تأثیر زیادی خواهد 
داشت. بعد از قهرمانی ام در رقابت ها، فدراسیون توجه 
ویژه ای به من خواهد کرد و این برخورد خوب بر فعالیت 

و نتایج من در میادین ملی و بین المللی تأثیر می گذارد.
ازسویفدراســیوندوومیدانیقولیبهتو

دادهشدهاست؟

بعد از این رکوردهــای خوب، آقای کیهانی به عنوان 
رئیس فدراسیون دید مثبتی نسبت به من پیدا کردند. 
ایشان به من گفتند که برای مسابقات جاکارتای اندونزی 
که المپیک آسیایی است از من حمایت می کنند. این 
حمایت برای من بسیار مهم اســت و باعث می شود با 
انگیزه بیشتری تمرین کنم و باز هم رکورد بزنم. البته 
حمایت از من به تنهایی کافی نیست و باید از مربی ام، 
آقای محسن ربانی هم حمایت شــود تا با تمرکز لازم 

خودم را آماده رقابت های آینده کنم.
میزبانیایراندررقابتهایداخلســالن
آسیادررکوردشــکنیتووکسبمدالطلا

تاثیرگذاربود؟

قطعا همین طور است؛ در این مسابقات بیش از 70 
دونده زن و مرد ایرانی شــرکت کردند که حضور این 
تعداد شرکت کننده با استفاده از امتیاز میزبانی میسر 
شد که خوشبختانه توانست تعداد مدال ها را بالا ببرد 
و تیم ایران موفق تر از قبل باشد. ضمن این که استقبال 
هواداران هم خیلی خوب بود. تعداد زیادی از دوندگان 
ایران نخستین حضور خود در یک رقابت بین المللی را 
تجربه می کردند و با توجه به حضور هواداران عزم خود 
را جزم کرده بودند که عملکرد خوبی ارایه کنند. واقعا 
حضور هواداران در سالن جذابیت مسابقات را افزایش 

داده بود.
انتقادیوجودداردکهســطحاینرقابتها

چندانبالانبودهورکوردشکنیتودراینشرایط
بهدستآمدهاست؛اینموضوعراقبولداری؟

 فکــر نمی کنم این طور باشــد. تعــداد زیادی از 
دوندگان بزرگ قاره آسیا به تهران سفر کرده بودند 
و سطح مســابقات بســیار عالی بود. از کشورهای 
زیادی دونده به مسابقات داخل سالن آسیا آمده بود 
و فکر می کنم نباید زحمات ما زیر سوال برده شود. 
من رکوردی را زدم که مدت ها دنبالش بودم و بسیار 
خوشحالم که این اتفاق افتاده است؛ خوشحال تر از 
این هستم که چنین رکوردی را در حضور دوندگان 
بزرگ آسیایی به ثبت رساندم و این که بگویند سطح 

مسابقات پایین بود، بی انصافی است.
باتوجهبهموفقیتیکهبهدستآوردی،چقدر
امیدبهکسبمدالدرمسابقاتالمپیکآسیایی

اندونزیداری؟
من در دوره مسابقات آسیایی نیز حضور داشتم، اما با 
بدشانسی از کسب مدال جا ماندم و نتوانستم موفقیتی 
به دســت آورم. به همین دلیل انگیزه زیادی دارم تا در 
بازی های جاکارتا جبــران کنم. قطعــا مدالی که در 
رقابت های داخل ســالن آسیا کســب کردم، انگیزه ام 
را بالا برده تا بتوانم در بازی های آســیایی موفق شوم و 
برای نخستین بار مدال این دوره را به دست آورم. البته 
کسب مدال در جاکارتا با برنامه ریزی دقیق و منظم به 
دست می آید. امیدوارم فدراســیون همچون ماه های 
گذشــته به وعده های خود عمل کند و بتوانیم مردم 
ایران را خوشــحال کنیم. ضمن این که حمایت روانی 
از دوومیدانی کاران اهمیت زیــادی دارد و باید برخی 
کمبودها جبران شود. قطعا در فاصله 7، 8 ماهه ای که 
تا مسابقات اندونزی باقی  مانده، اردوهای منظم داخلی 
و اعزام ورزشــکاران به اردوهای برون مرزی و مسابقات 
آســیایی و جهانی می تواند زمینه را برای موفقیت این 

ورزشکاران فراهم کند.
حرفپایانی؟

می خواهم از خانواده ام، همسرم و مربی خوبم تشکر 
کنم که برای من زحمت کشیدند. این مدال طلا متعلق 

به آنهاست و امیدوارم باز هم بتوانم خوشحالشان کنم. 

شهروند| اســتقلال و ذوب آهــن در آخرین مســابقه از هفته 
بیست و دوم لیگ برتر حساس ترین بازی این هفته را برگزار کردند و 
در پایان، شاگردان امیر  قلعه نوعی موفق شدند آبی های پایتخت را با 

نتیجه دو بر یک از پیش رو بردارند.
شروعبازیباطعمآشتیکنان

شــاید کمتر هوادار اســتقلالی تصور می کرد روزی برســد که 
آشتی کنان سیدمهدی رحمتی و امیر قلعه نوعی را ببیند؛ این اتفاق 
درحالی بعید بود که آنها در چند ســال گذشته دیالوگ های تندی 
را علیه یکدیگر در رســانه ها بیان کردند و اوج اختلافات شان نیز به 

بازی دو سال پیش تراکتورسازی و استقلال برمی گشت که در زمین 
بازی با هم درگیری لفظی پیدا کردند. قبل از بازی روز گذشــته اما 
درحالی که شایعاتی درباره آشتی کنان رحمتی و قلعه نوعی وجود 
داشت، کاپیتان استقلال با دســته گل به سمت سرمربی کنونی 
ذوب آهن رفت و همدیگر را در آغوش گرفتند. رحمتی و قلعه نوعی 
به این شــکل کدورت ها را کنار گذاشتند و در کنار هم در یک قاب 

تصویر لبخند زدند.
تقابلجذابامیرواستقلال

تقابل  تیم های امیر قلعه نوعی با استقلال همواره جذابیت خاص خود 
را دارد. بازی دیروز ذوب آهن و اســتقلال نیز چنین شــرایطی داشت. 
ذوب آهن اگرچه در نیمه اول خوب کار نکرد و قافیه با یک گل به استقلال 
باخت اما در نیمه دوم با تغییراتی که قلعه نوعی در ترکیب تیمش به وجود 
آورد، شــرایط فرق کرد. ذوب آهن در نیمه دوم بازی بهتری نسبت به 
استقلال انجام داد و موقعیت هایی را به دست آورد که به دو گل رسید. در 
این بین استقلال نیز روی ضدحملات می توانست گل بزند اما بی دقتی 

مهاجمان آبی پوش مانع از این امر شــد. درنهایت ذوب آهن با هدایت 
قلعه نوعی استقلال تحت امر شفر را شکست داد و برای نخستین بار در 

این فصل به رده دوم جدول رسید.
ذوبآهنبهپرسپولیسنزدیکشد

ذوب آهن با بردی که دیروز به دست آورد به نتایج فوق العاده خود 
در نیم فصل دوم ادامه داد. تیم تحت امر قلعه نوعی ششمین پیروزی 
متوالی خود را به دســت آورد و همین نتایج ایده آل این تیم را حالا 
 38 امتیازی کــرده و در فاصله 8 هفته مانده بــه پایان رقابت ها به

 13 امتیازی پرسپولیس و رده دوم جدول رده بندی رسیده است.

ذوبآهنباپیروزیدرفولادشهربهردهدومجدولرسید

قلعه نوعی،  گربه سیاه استقلال

کیوسک

گریه اینتر

روزنامه »کوریره دلو اســپورت« گزارشی درباره 
ادامه رونــد نبردن اینتر روی جلد برده اســت. این 
روزنامه با تیتر »گریه اینتر« نوشت: »نواتزوری دوماه 
بدون برد مانده است؛  این شرایط برای آبی - مشکی ها 

قابل  تحمل نیست.«

افت ادامه دارد

تســاوی دو بر دو رئال مادرید در خانه لوانته سوژه 
اصلی روزنامه »مارکا« اســت. ایــن روزنامه با تیتر 
»اینچنین غیرممکن شد« نوشت: »10روز پیش از 

بازی با پاریس، افت ادامه دارد«.

شایعه روز

بوکس از المپیک حذف می شود؟
توماس بــاخ رئیس کمیتــه بین المللی المپیک 
)IOC( روز گذشــته در نشست خبری درخصوص 
حاشیه های فدراسیون بوکس هشدار داد. باخ درباره 
حذف بوکــس از بازی های المپیــک توکیو 2020 
صحبت کرد و گفت: »این مشــکل درصورتی حل 
می شود که مسائل فدراسیون جهانی ازجمله رئیس 
این اتحادیه مشخص شود. یکی از مسائل مطرح شده، 
تعیین سرپرست موقت فدراســیون بوکس است. 
فردی که ارتباطاتــی را با تخلفات ســازمان یافته 
به عنوان رئیس موقت فدراســیون جهانــی دارد. 
کمیته بین المللی المپیک تحقیقات خود را از بدنه 
فدراسیون جهانی آغاز کرده که توسط زاپلی پیگیری 
می شود.« باخ همچنین اعلام کرد، آنها هنوز ادعای 
فدراسیون جهانی بوکس را درخصوص تحت تأثیر 
قرارگرفتن مســابقات ریو از تبانــی نپذیرفته اند. 
رئیس  IOCدر این باره اظهار داشــت: »ما بشــدت 
درخصوص فدراسیون جهانی بوکس نگران هستیم. 
گزارشــاتی از رئیس کمیته اخلاق و از مدیر اجرایی 
IOC دریافــت کرده ایم. با تصمیماتی کــه در ماه 
دسامبر گذشته گرفتیم، از کمک مالی به فدراسیون 
جهانی بوکس اجتناب کردیم. اعضای هیأت اجرایی 
فدراسیون بوکس از گزارشاتی که درخصوص مسائل 
مالی، داوری و دوپینگ داده شــده، راضی نیستند. 
فدراسیون جهانی بوکس حالا باید گزارشات بیشتری 
را در آوریــل 2018 ارایه کنــد. کمیته بین المللي 
 المپیــک هرگونه کمک مالی را به این فدراســیون

 لغو کرده است.«

آن سوی مرز

رضایت الغرافه از جذب طارمی
مهدی طارمی سرانجام از پرسپولیس جدا شد و 
روی قراردادی که امضا کرده بود، متعهد ماند و حالا 
در الغرافه به درخششی که انتظارش را داشت کم کم 
می رسد. او در دیدار با السد که نخستین بازی اش 
پس از محرومیت بود، عملکرد خوبی نداشــت و 
الغرافه نیز شکست ســختی را متحمل شد اما در 
دیدار پلــی آف لیگ قهرمانــان، طارمی یک پاس 
گل داد و یک پنالتی هــم گرفت تا مرد اول میدان 
باشد. روز شــنبه نیز او پس از یک نیمه نه چندان 
خوب، در نیمه دوم درخشش قابل  توجهی داشت 
و در پیروزی 2-1 مقابل الخور تاثیرگذار بود. به نظر 
می رســد الغرافه از خرید آقای گل دو فصل اخیر 
فوتبال ایران راضی باشــد، چرا که آنها را به عنوان 
تیمی میانه جدولی، در راه رسیدن به اهداف یاری 

رسانده است. 

دعوت از عابدزاده به اردوی تیم ملی
رســانه های پرتغالی ازجملــه روزنامه معتبر 
»رکورد« گزارش دادند امیر عابــدزاده، دروازه بان 
تیم فوتبال ماریتیمو از سوی کارلوس کی روش به 
اردوی تیم ملی ایران برای بازی های دوســتانه ماه 
مارس این تیم دعوت شده است. تیم ملی ایران در 
تاریخ 17مارس )26 اسفند 96( در دیداری دوستانه 
در تهران بــه مصاف لیبی مــی رود و در تاریخ 23 
مارس )3 فروردیــن 97( در دیدار تدارکاتی دیگر 
با تونس تقابــل خواهد کرد. شــاگردان کی روش 
ســرانجام در تاریخ 27 مارس )7فروردین 97( با 
الجزایر در اتریــش بازی خواهند کــرد. عابدزاده 
24ساله در فصل جاری در 7 بازی در درون دروازه 

ماریتیمو ایستاده است.
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عکس نوشت

سیاه شدن عکس آگوئرو در خانه مارادونا
سرخیو آگوئرو بهترین گلزن تاریخ باشگاه منچسترســیتی و یکی از بازیکنان موفق تیم ملی آرژانتین طی 
یک دهه اخیر، در گذشته داماد دیگو مارادونا بود؛ اما 5 سال پیش از دختر وی جدا شد. حالا در تصویری که از خانه 
مارادونا منتشر شده، مشخص است مارادونا هنوز آگوئرو را به  خاطر طلاق دادن دخترش نبخشیده و در عکس 

خانوادگی، تصویر سرخیو را با رنگ سیاه پوشانده است تا اینگونه عصبانیت خود را از داماد سابقش نشان دهد.

نوستالژی

سالگرد فوت بنیانگذار شاهین
شاید کمتر کسی بداند باشگاه شاهین که بعدها بازیکنانش به پرسپولیس رفتند و تیم سرخپوش پایتخت 
را تشکیل دادند، توسط چه  کسی افتتاح شد. مرحوم عباس اکرامی بنیانگذار تیم شاهین تهران بود و با این 
کار فوتبال ایران را به علم نوین همراه کرد. او که 16 سال پیش در چنین روزی )16بهمن 80( دعوت حق را 

لبیک گفت، در عکس بالا کنار مرحوم امیرمسعود برومند دیده می شود.

گفتوگوی»شهروند«باسپیدهتوکلی،رکورددارپرشارتفاعایرانوقهرمانآسیا

درباره من بی انصافی نکنید
فدراسیونحمایتکند،اینموفقیترادراندونزیتکرارمیکنم مدالطلامتعلقبههمسرومربیاماست

شــهروند|این روزها عادل فردوسی پور به سیبل 
انتقادات علی کریمی تبدیل شــده اســت. اســطوره 
فوتبال ایران که همیشــه انتقادهایی جــدی درباره 
مشــکلات مختلف مطــرح می کنــد، همان طور که 
از چند ماه قبل در حاشــیه افشــاگری هایی که علیه 
مدیران فدراسیون فوتبال انجام داده بود، سیاست های 
فردوسی پور و برنامه نود را در سکوت مقابل مشکلات 
فدراســیون نقد کرد،  حــالا در قامت ســرمربی تیم 
 پرطرفدار ســپیدرود رشــت بــه انتقادهــای خود

 ادامه می دهد.
افشاگریدرباره

حضورعادلدرمنزلکیروش
سرمربی سپیدرود رشــت بعد از بازی اخیر این تیم 
مقابل استقلال خوزستان هم صحبت های تندی درباره 
فردوســی پور مطرح کــرد و در کنفرانس خبری لوگو 
برنامه نود را از میکروفن خارج و آن را به ســمتی دیگر 
پرتاب کرد. او حالا در کانال تلگرامی اش باز هم عکس 
این چهره تلویزیونی را هنگام دریافــت جایزه از تاج و 

همچنین دادن جایزه مهدی طارمی منتشــر کرده و 
نوشته: »داستان از وقتی شــروع شد که یک گزارشگر 
جایزه بهترین بازیکن را داد. یعنی در این کشور شخص 
دیگری نبود جایزه مهدی طارمی را بدهد؟ اگر خود را 
می فروشید،  لااقل Cheap )ارزان( نفروشید.« یکی از 
مهمترین کنایه های جادوگر به عادل هم این سوال بود 
که پرسید: »عادل جان تا حالا چندبار به برج ایران زمین 
شهرك غرب رفتی؟« منظور کریمی از طرح این سوال 
حضور متوالی فردوســی پور در منزل کی روش در برج 

ایران زمین شهرك غرب است.
خطونشانجادوگرباسوالهایجنجالی

کریمی همان طور کــه در کانال تلگرامی  خود وعده 
داده، ســوال های دیگری هم از فردوســی پور مطرح 
خواهد کرد. او برادر عادل فردوســی پور را ادمین پیج 

اینســتاگرامی طرفداران این مجری که 
مطلب انتقادی تندی علیه کریمی نوشته 

بود، معرفی کرد و خطاب به او اعلام کرد اگر 
واقعا به دنبال حقوق واقعی فوتبال است، 
چرا درباره حق پخش تلویزیونی کاری 
انجام نمی دهد؟ او حتی پرسیده: »چرا 
در مورد درگیری دســتیار کارلوس 

با نماینده فدراســیون و فیفا در ملک 
شخصی کي روش، کســی را روی خط 

نیاوردی که توضیــح بخواهی؟«. کریمی 
همچنین نوشته است: »من امروز در فوتبال 

هستم، شاید فردا نباشم، این هم مي دانم که عیب 
و ایراد هم خیلی دارم و علیه السلام نیستم ولی 

در مقابل امثال شما پسر پیغمبرم و تا آخرش 

با شما هستم ولی مقابلتان«.
منظورکریمیاز..........یچهبود؟

کاپیتان سابق تیم ملی سوالی از عادل فردوسی پور 
مطرح کرد که هنوز خیلی ها متوجه جزییات آن 
نشده اند اما جنجال بزرگی به وجود آورد. »این را 
راست مي گویند که علاقه زیادی به »................ی« 
داری و سال هاســت که ایــن کار را انجام 
میــدی؟« کریمی به صورت آشــکار 
منظور خود را مطرح نکرده اما در ادامه 
نوشته اســت: »اگر اینطور باشد که 
فکر مي کنم، برای رسانه ملی خیلی 
بد باشــد )از نظر من ایرادی ندارد( 
که مجری سرشناســش درگیر این 
داستان ها باشد«. درچنین شرایطی 
همه منتظــر ســوالات جنجالی 
بعدی کریمــی و واکنش احتمالی 
فردوســی پور بــه ایــن انتقادها 

هستند.

آقایعادل!خودتراارزاننفروش!
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